

IMPORTANT DETAILS FOR CAIQING 2023

1. Caiqing activities for Chinese New Year (CNY) are allowed for CNY 2023.
2. The permit is jointly issued by Singapore Wushu Dragon and Lion Dance Federation (SWDLDF) and the People's Association (PA).
3. Caiqing activities are allowed from 21 Jan 2023 (eve of CNY) to 5 Feb 2023 (15th day of CNY) for a total of 16 days, and daily up to 10.30pm.
4. Interested Members may apply for **Caiqing permit** by filling up **Application Form (1)**, submit required document and pay a fee of \$50.00 and obtain the permit instantly. Application closes on Thursday, 22 Dec 2022 at 5.00pm. The 2022 Membership fee has been waived.
5. Permit holders who wish to carry out **Caiqing activity** need to apply for Approval for Caiqing Activity [**Form (2)**] and submit to the Federation for perusal and approval either via hard copy or via Google form. Application for Caiqing Activity opens on 23 Dec 2022 and closes on 13 Jan 2023 at 5.00pm for hard copy and on 16 Jan 2022 at 5.00pm for Google form.
6. Under prevailing SMMs, there is restriction on venues for Caiqing 2023 such as indoor places where mask-wearing is required:
 - A. All indoor premises of hospitals and polyclinics (inclusive of retail, F&B, common areas and other facilities within), private primary care and dental facilities, specialist facilities, TCM clinics, renal dialysis centres, clinical and radiological laboratories, day hospices, residential care homes¹, COVID-19 care facilities, testing centres and vaccination centres, as well as on emergency ambulances and medical transport vehicles.
 - B. MRT/LRT and public buses, and indoor public transport facilities (e.g. boarding areas within bus interchanges and MRT platforms).

<http://www.gov.sg> | [Further Easing of Community Measures \(www.gov.sg\)](http://www.gov.sg)
7. Two days before each day of Caiqing Activity, the Caiqing Schedule, Form (3), must be submitted to the Federation via email for onwards submission to the Police.
8. It is encouraged that all persons masked up at all times and maintain safe social distancing during Caiqing activities.
9. Antigen Rapid Test (ART) before heading out for Caiqing activity on daily basis is also encouraged, and properly recorded in Form 4, to protect the well-being of all involved.
10. If a Lion Dance troupe commits an offence which is confirmed after investigation, the Caiqing Permit of the Organisation will be revoked immediately. All Caiqing activities after that will not be allowed. The errant Organisation will be penalised according to Caiqing 2023 Rules & Regulations.

2023 年彩青的重要细节

1. 新春佳节采青活动是允许在 2023 年农历新年进行。
 2. 2023 采青准证是由新加坡武术龙狮总会和人民协会联合颁发的。
 3. 获准采青的日期从 2023 年 1 月 21 日 (除夕) 至 2023 年 2 月 5 日 (初十五), 一共 16 天, 及不得超过晚上 10 点 30 分。
 4. 有意申请采青准证的会员可以通过填写申请表格 (1) 申请彩青准证, 提交所需文件并支付申请费\$50.00, 即可获得采青准证。申请将于 2022 年 12 月 22 日星期四, 下午 5 点截止。
 5. 有意进行采青活动的采青准证持有人需要提交申请采青活动许可证 [表格 (2)], 并通过纸质版或谷歌表格线上版提交给总会以供审阅和批准。采青活动许可申请于 2022 年 12 月 23 日开始, 纸质版的申请截止是 2023 年 1 月 13 日下午 5 点, 而谷歌表格版的截止则是 2022 年 1 月 16 日下午 5 点。
 6. 根据现行的防疫安全管理措施, 2023 年采青活动的场地限制有室内强制佩戴口罩的场所:
 - A. 医院和综合诊所的所有室内场所 (包括零售、餐饮、公共区域和内部的其他设施)、私人初级保健和牙科设施、专科设施、中医诊所、肾透析中心、临床和放射实验室、日间收容所、住宅疗养院 1、COVID-19 护理设施、检测中心和疫苗接种中心, 以及紧急救护车和医疗运输车辆。
 - B. 捷运/轻轨和公共巴士, 以及室内公共交通设施 (例如巴士换乘站和捷运站台内的登车区)。
- 资料来源: [Source: gov.sg | Further Easing of Community Measures \(www.gov.sg\)](https://www.gov.sg/further-easing-of-community-measures)
7. 在进行采青活动的前两天, 把采青行程填妥在表格 Form (3) 并以电邮呈交武总以便转交给警方。
 8. 鼓励所有人在采青活动期间始终佩戴口罩并保持安全的社交距离。
 9. 建议在狮队出发前, 队长鼓励队员们进行抗原快速检测 (ART) 以确保大家的安全, 并记录在表格 Form (4)。
 10. 舞龙舞狮团队如有违规行为, 经查实属实, 该团体的采青准证将立即吊销, 之后的所有采青活动一律不准进行。总会也将根据 2023 采青规章与制度对违规团体作出处罚。